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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 26 września 2016 r. 

 

 

 

 

Ustawowa liczba Radnych                                  15 

Liczba Radnych obecnych na sesji                     13 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 

  

1.Bartosz Borkowski 

2. Jacek Ciapała  

3. Władysław Czerwiński 

4. Rafał Fogiel 

5.Michał Gaczkowski 

6. Sebastian Gaik  

7. Ireneusz Kuczyński 

8. Grzegorz Królik  

   9. Jan Ratajczyk                                                                                                                  

10. Adam  Stobiecki                                                                                                               

11. Włodzimierz Warmus   

12. Paweł Wąs 

13. Mirosław Włóka  

                                                                                            

 

 

Radni nieobecni na sesji: 

 

10. Konstanty Ruciński                                                                                                                        

12. Sławomir Szczur        
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  

                                                    

1. Burmistrz Sulejowa                                                    Wojciech Ostrowski 

2. Komendant Komisariatu Policji                                  Bogdan Ociepa 

3. Radny Rady Powiatu                                                   Zbigniew Sarlej   

4. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych        Michał Kieszkowski                                                    

5. Dyrektor  Miejskiej Biblioteki Publicznej                  Joanna Albin   

6. Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego              Krzysztof Stębelski 

7. Skarbnik Gminy                                                           Czesław Pacan                                                                                                                                                                                                               

8. Kierownik Referatu                                                      Ilona Zawisza  

                                                                                            Sławomir Rybak 

                                                                                            Elżbieta Purgał-Gębalska 

 

Brak obsługi prawnej na sesji. 

 

  

                                   

P u n k t 1 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

 

 

Otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 

 

 

Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 

Sulejowa, radnego Rady Powiatu,  sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące                        

w obradach sesji.  

 

                                       

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                

Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 

radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     

 

 

Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
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P u n k t 2 

 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 

przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

       

Zmiany do porządku obrad wnieśli: 

 

Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 

wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. Uchwała ta nie była 

wprowadzona na Komisjach, ponieważ mieszkańcy spóźnili się z wnioskami.                    

Idąc na rękę mieszkańcom proszę o wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 

radni otrzymali projekt uchwały, którą Burmistrz Sulejowa chce wprowadzić do 

porządku obrad dzisiejszej sesji.     

 

Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 

zmianę do porządku obrad.  

  

                        

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

 

za                              13                                                                                                                  

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

4 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 13.  

W związku z powyższym punkt 14 będzie punktem 15 a punk 15 będzie  

punktem 16.  

 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie 

między sesjami.  

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.                      

7.  Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i 

finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych  

przez Gminę Sulejów.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu 

określającego wysokość stawek i  szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 

obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulejów oraz wprowadzenia 

zmian do Regulaminu określającego wysokość nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego oraz zasad jego przyznawania i wypłacania dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Sulejów.                                                                                                                                                                                                                                      

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania remontu 

części socjalnej strażnicy OSP w Przygłowie.   
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy  

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zakupu ubrań 

specjalnych ochronnych dla członków OSP w Witowie.                                                                                                              

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy 

Sulejów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Sulejowa.                                                                                                                             

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

     dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących                    

     w skład gminnego zasobu nieruchomości.                                                                                                                        

     14. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    

     15. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

16. Zakończenie obrad. 

 
 

 

Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               

w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 

 

 

Uwag do protokołu nie wniesiono.  

 

 

 

P u n k t 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              

między sesjami. 

 

 

 

Informację o podejmowanych działaniach w okresie między sesjami z Referatu  

Infrastruktury i Gospodarki radni otrzymają w formie pisemnej.  
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Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

             Informację o inwestycjach realizowanych w I półroczu, jest tego dużo,  

             więc każdy z obecnych otrzyma kopię tej informacji. Najważniejsza  

             informacja jest taka, że z niewielkim opóźnieniem ogłosimy przetarg na  

             wyłonienie wykonawcy na salę gimnastyczną w Witowie. Przetarg będzie  

             ogłoszony do 1 października, mam nadzieję, że wykonawca zostanie  

             wyłoniony do 15 października. Umowa prawdopodobnie będzie podpisana  

             do 1 listopada.                                                                                      

             Najbardziej niepokojącym zjawiskiem jest wzrostu ruchu na DK12. Było to  

             niedoszacowanie przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych                                                  

             i w momencie kiedy utworzono węzeł przed Łodzią, autostradę wokół  

             Łodzi, połączono autostradą Piotrków z Gdańskiem niesamowita ilość  

             tirów zamiast z Brzezin jeździ wąskimi drogami w kierunku Ukrainy,  

             Radomia czy Kielc wszyscy ruszyli na Sulejów. Do 1 lipca ruch                                 

             w Sulejowie, Przygłowie to 20 tys. Samochodów na dobę. Dzisiaj już nie  

             jest to liczone, według mnie jest to około 30 tys. Zaczął to odczuwać nawet  

             Kałek, gdzie kolejki w piątek sięgają do połowy wsi. Jest to nasycenie  

             ruchu na które nie możemy się zgodzić. W Uszczynie, w Poniatowie  

             jeszcze nie jest najgorzej, ponieważ są światła i nie ma lewoskrętów.  

             Najbardziej niebezpiecznie jest na skrzyżowaniu z wyjazdem z Barkowic.  

             Następne niebezpieczne miejsce to skrzyżowanie koło Biedronki, wyjazd  

             stamtąd to stłuczka za stłuczką. Ważny jest też brak sygnalizacji świetlnych  

             w mieście, ludzie przebiegają przez jezdnię , również dzieci chodzące do  

             szkoły. Wyjazd z ul. Klasztornej również jest bardzo niebezpieczny.  

             Sytuacja wynikła nagle i jest dla nas dwutorowa. Proszę nie mylić budowy  

             trasy S12 i wariantu W6 i W8. Tamten rząd uznał, że będzie to  

             finansowane od 2020 r., nie wiadomo czy od strony Radomia czy od strony  

             „gierkówki” od Piotrkowa. Musimy poczekać na deklarację rządu.                                      

             W 2012 r. wszyscy Radni oraz Burmistrz Stanisław Baryła opowiedzieli  

             się za wariantem W8. W 2014 r. wszyscy Radni tej kadencji oraz Burmistrz          

             opowiedzieli się za wariantem W8. Przed kampanią wyborczą były  

             organizowane spotkania w każdym sołectwie, wszystkie sołectwa  

             opowiedziały się wariantem W8 oprócz Łęczna.      
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             W związku z tym, że kolejne konsultacje jaki wariant wybrać przedłuża  

             dokumentację w porozumieniu z mieszkańcami ustaliliśmy, żeby przyjąć  

             stanowisko, że połowa mieszkańców jest za W6, a połowa za W8.                            

             W sprawie wzrostu ruchu odbyła się komisja bezpieczeństwa. Burmistrz  

             we wtorek rozmawiał z Wojewodą. Jest pełne zrozumienie i poparcie.  

             Musimy poczekać na stanowisko Wojewody oraz posłów. Pani poseł Anna  

             Milczanowska będzie twarzą rozwiązanie tego problemu. Rząd robi  

             wszystko w tej sprawie co można.  

             Następna bulwersująca sprawa, do której Burmistrz musi się odnieść to  

             wyrok Sądu Wojewódzkiego. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Łodzi,  

             wydział III, dnia 13.09.2016 r. Wyrok ten mówi, że Radni mieli prawo  

             obniżyć pensję Burmistrzowi. Sąd nie rozpatrywał, nie wypowiadał się                 

             w sprawie czy zarzuty były słuszne czy nie. Wypowiedział się tylko                             

             w jednej sprawie, że Radni mieli prawo dodatek funkcyjny Burmistrza  

             stanowiska Burmistrza określić na 30 zł netto. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki 

           Proszę Pana Burmistrza o przerwanie tej dyskusji. Panie Burmistrzu jako  

           Przewodniczący Rady Miejskiej nie mam tej informacji, jest ona niejawna.  

           Myślę, że stroną tutaj jest Wojewódzki Sąd Administracyjny i Rada  

           Miejska w Sulejowie, więc w pierwszej kolejności wyrok taki powinien  

           otrzymać Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Radnymi. Jeżeli w sposób  

           nieokreślony Pan pozyskał tę informacje, nie upoważnia to Pana do  

           przedstawiania tej informacji w trybie i w tym punkcie gdzie są informacje  

           między sesjami. Ja nie jestem przeciwnikiem, żeby pan tej informacji nie  

           powielił. Rozumiem, że jest to działanie Pana pod publiczkę i pod kamerę.  

           Pan się zwraca do Radnych, a nie do mieszkańców, jest Sesja Rady  

           Miejskiej, a nie spotkanie mieszkańców. 
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Burmistrz 

Wojciech Ostrowski                                                                                                          

              Panie Przewodniczący zwracam się w takim razie do mieszkańców.                           

              Jest niekwestionowane prawo, żebym mógł się odnieść do zarzutów, które  

              padły 25.09.2015 r., że Burmistrz jest arogancki, chamski, niegospodarny,  

              łamie dyscyplinę budżetową, czyli marnuje publiczne pieniądze. Nikt nie  

              może odebrać Burmistrzowi Sulejowa, żeby nie mógł obronić stanowiska  

              Burmistrza, urzędu Burmistrza. Jest niekwestionowane prawo  

              mieszkańców, którzy oddali 4 tys. głosów na Burmistrza, aby poznać  

              prawdę. Ta sprawa nie jest również jasna dla Radnych. W związku z tym  

              proszę wybaczyć, ale wyrok Sądu otrzymał mój prawnik, pojechał do  

              Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, przywiózł ten wyrok. Wyrok  

              jest prawomocny, jest podpisany, jest to najważniejsza rzecz, bo ona mówi  

              jak Burmistrz z Radnymi funkcjonuje. Przypomnę, że 25.09.2015 r.  

              podjęto uchwałę by obniżyć Burmistrzowi pensję do 4 tys. zł netto.  

             Wojewoda uznał, że ta uchwała ma wady prawne wezwał Państwa do jej  

             uchylenia. Państwo tego nie zrobiliście, za miesiąc podjęliście drugą  

              uchwałę i zwiększyliście pensję Burmistrza o 9 zł. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Adam Stobiecki 

            Szanowny Panie Burmistrzu, odchodzi Pan od tematu punktu, w którym     

            jesteśmy. Ja nie przerywam Panu wypowiedź, ale na spowiedź, na  

tłumaczenie przyjdzie czas. Ja nie jestem przeciwnikiem, ale dbam nad 

sprawnym prowadzeniem sesji. Trzymajmy się punktu, w którym jesteśmy. 

 

 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

Chciałbym powiedzieć, że w tradycji polskiej jak się zaprasza gościa to się 

go szanuje, a poza tym ja nie wiem, czy Pan ma prawo odbierać mi głos. 

Burmistrzowi odbierać głos.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki 

      Mam prawo. 

 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski                                                                                                                     

        Jeżeli Pan ma prawo to współpraca między mną, a Panem jest już niemożliwa.  

        Dzisiaj radni muszą zdecydować, bo ja powiem w skrócie. Panie Rafale, Pan  

        się podpisywał jako autor tej uchwały. Mogę powiedzieć tylko jedno. Pan  

        mówi to co myśli i Pan nie jest osoba, która co innego mówi, a co innego robi. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki                                                                                                                  

         Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo ja ogłoszę przerwę, bo tutaj mają  

         miejsce prywatne ataki na Przewodniczącego Rady Miejskiej i na Radnych 

Rady Miejskiej. Ja się dobrze czuję, jestem wyspany, Radni są wyspani, o co 

chodzi? Nie odbieram Panu głosu, ja tylko upominam, że jesteśmy w 

punkcie informacje między sesjami i o tym rozmawiamy.  Jeżeli to będzie 

wyrok prawomocny to my się do tego odniesiemy. Ja mówiłem na 

poprzedniej sesji, że my chcemy to przeciąć, nie drążmy tematu. Ja 

rozumiem, że to jest działanie pod publiczkę, bo jest kamera, ale nie tędy 

droga. Proszę nie podważać mojego i Rady Miejskiej autorytetu. Jesteśmy z 

wolnego wyboru. Ja prowadzę sesję, proszę przeczytać przepisy ustawy 

samorządowej z 1990 r. 

 

 

Pan Burmistrz opuścił obrady sesji – bez podania powodu.  

 

 

Radny 

Sebastian Gaik 

Stwierdził, że jeżeli pan Burmistrz opuścił obrady sesji to powinniśmy 

ogłosić przerwę w obradach sesji.  
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Radny 

Władysław Czerwiński 

             Poinformował, że decyzje w sprawie wynagrodzenia Burmistrza były  

             podejmowane w 2015 r.  

             Radni powinni znać opinie prawną Urzędu Wojewódzkiego w tej sprawie.  

             Powinni także zapoznać się z wyrokiem sądu.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki                                                                                                                  

             Przypomniał radnym, że informował ich, że nie będzie uczestniczył 

             w posiedzeniach sądu.  

             Wyrok jaki wpłynął do Urzędu Miejskiego w pierwszej kolejności  

             powinien być dostarczony Przewodniczącemu i Radzie Miejskiej.  

             Pan Burmistrz może odwołać się od wyroku.  

             Jeżeli wyrokiem sądu uchwała o wynagrodzeniu Burmistrza zostanie  

              uchylona, to rada Miejska nie będzie składała odwołania.  

             Uważa, że Pan Burmistrz mógł poruszyć ten temat w punkcie -  

             wnioski i zapytania. Skoro nie mamy oficjalnego dokumentu, wyroku sądu, 

to do czego można się odnieść. Na jakiej podstawie. O czym mamy 

dyskutować. 

 

 

Radny 

Włodzimierz Warmus 

             Z uwagi że na sesji nie ma Burmistrza ani zastępcy burmistrza  

             wnioskował o przerwanie obrad sesji.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki              

           Ogłosił przerwę w sesji.                                                                                                    

 

 

Radny 

Włodzimierz Warmus 

              Wycofał wniosek w sprawie przerwania obrad sesji z uwagi na uwały jakie  

               będą przedstawiane na dzisiejszej sesji.  
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P u n k t 4 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. przedstawił  

Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 

Uchwałę nr II/189/2016 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                    

w Łodzi z dnia 16 września 2016 r. w sprawie negatywnej opinii dotyczącej 

informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Sulejów za I półrocze 2016 r.  

 

 

 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

        Zapytał jakimi środkami niezaangażowanymi może Gmina Sulejów jeszcze  

        dysponować.  

 

 

 

Skarbnik Gminy 

Czesław Pacan 

Poinformował, że jest to kwota 6.000.000 zł.  

 

 

 

Radny 

Mirosław Włóka 

Prosił o sporządzenie spisu wszystkich faktur, jakie były zapłacone  

Miejskiemu Zakładowi Komunalnemu przez Urząd Miejski w Sulejowie 

od stycznia 2016 r.   
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P u n k t 5 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025.  

 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 

na lata 2016 – 2025.  

 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

 

za                            12 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       1 

 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/235/2016 w sprawie 

zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 

2025. 

 

 

P u n k t 6 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

  

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/236/2016 w sprawie  

zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 

 

P u n k t 7 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych  

przez Gminę Sulejów.     

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych 

Pan Michał Kieszkowski.   

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

   

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/237/2016 w sprawie  

organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej jednostek 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sulejów.   
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P u n k t 8 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu 

określającego wysokość stawek i  szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 

obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Sulejów oraz wprowadzenia zmian do 

Regulaminu określającego wysokość nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego oraz zasad jego przyznawania i wypłacania dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Sulejów.                                                                                                                                                                                                                                    

   

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych 

Pan Michał Kieszkowski.   

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/238/2016 w sprawie  

wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego wysokość stawek                                       

i  szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki 

wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku 

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli  
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zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Sulejów oraz wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego 

wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz zasad jego 

przyznawania i wypłacania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach                               

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulejów.                                                                                                                                                                                                                                      

  

P u n k t 9 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 

remontu części socjalnej strażnicy OSP w Przygłowie.       

                                                                

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  

Pan Adam Stobiecki.  

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

   

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/239/2016 w sprawie  

wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie wykonania remontu części socjalnej strażnicy OSP                                                  

w Przygłowie 
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P u n k t 10 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy  finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zakupu 

ubrań specjalnych ochronnych dla członków OSP w Witowie.     

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  

Pan Adam Stobiecki.  

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

   

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/240/2016 w sprawie  

wyrażenia zgody na udzielenie pomocy  finansowej w formie dotacji celowej 

na dofinansowanie zakupu ubrań specjalnych ochronnych dla członków OSP                         

w Witowie.     

P u n k t 11 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu 

Gminy Sulejów. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  

Pan Adam Stobiecki.  

 

Sołtys 

Łazy Dąbrowa 

        Zapytała, czy dotychczas taki zapis nie był ujęty w Statucie Gminy. 



 

 

 

 

 

17 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki 

Wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada Miejska                                                                

w Sulejowie nie przyjmuje porządku obrad poprzez głosowanie.  

Dlatego wykreślono słowo „uchwalonego”. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

za                              12 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         1 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/241/2016 w sprawie  

wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Sulejów. 

 

P u n k t 12 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Sulejowa.                                                                                                                             

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  

Pan Adam Stobiecki.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/242/2016 w sprawie  

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.                                                                                                                             

 

 

P u n k t 13 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 

wchodzących                   w skład gminnego zasobu nieruchomości.                                                                                                                        

Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Purgał – Gębalska Kierownik Referatu 

Nieruchomości i Gospodarki Gruntami.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

za                              13 

przeciwnych               0 

wstrzymujących         0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVIII/243/2016 w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu 

nieruchomości.                                                                                                                                                                                                                                                  

 

P u n k t 14 

 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 

 

 

Pisemnie interpelacje zgłosili: 

 

- Radny Rafał Fogiel 

- Radny Mirosław Włóka 
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P u n k t 15 

 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 

Radny  

Rafał Fogiel 

             Szanowny Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. Proszę Państwa                     

             mamy w projekcie budżetu budowę żłobka, mamy terminy, mamy umowy  

             podpisane. Muszę wyrazić jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

             i Sportu wielkie zaniepokojenie jakie wzbudza we mnie obecny stan prac  

             budowlanych, jakie tam są prowadzone. Dostałem dzisiaj informację, że są  

             one prowadzone od 23 września, że tak powiem zgodnie z prawem czyli  

             jest wydane pozwolenie, które jeszcze nie ma mocy urzędowej, ale jest  

             wydane. Będąc na objazdowej Komisji z członkami Komisji  

             stwierdziliśmy jedną bardzo dziwną rzecz, nie wiem, czy to jest praktyka  

             wszystkich urzędów czy tylko naszego.     

             Wjeżdżając na plac, na którym jest planowana ta inwestycja zobaczyliśmy  

             rozebrany już budynek, ślady po rozebranym budynku i prace budowlane  

             polegające na wylewaniu betonu i stawianiu murów. Nie wiem, że to jest  

             taka praktyka, że musimy się wykazywać jako gmina jakimś cwaniactwem,  

             nie rozumiem tego, że możemy robić inwestycje niezgodnie, albo w trybie  

             nieprzewidzianym prawem, czy nie powinniśmy jako gmina dawać  

             przykład wszystkim mieszkańcom, że wszystko co się robi tylko                                        

             i wyłącznie zgodnie z prawem.   

                                                                                   

             Jesteśmy na miejscu, na tablicy pisze:  

             „prace rozbiórkowe”, jest nr pozwolenia, prace prowadzi Pan Dyrektor  

             Stębelski jako Zakład, a tam idą prace budowlane. Zaniepokojony jestem  

             tym faktem. Druga rzecz jest taka, że mamy jakiś termin otwarcia tego  

             żłobka, czy te prace skończą się w odpowiednim czasie, żeby ten budynek  

             potem zdążył po oddaniu do użytku, albo zanim zostanie oddany do użytku  

             i oddamy tam nasze dzieci, które będą najmniejszymi dzieciakami, którymi  

             można się opiekować społecznie i publicznie. Czy budynek będzie już  

             gotowy do użytku, czy nie będzie posiadał swojej wilgoci technicznej, czy  

             nie będzie się tworzył w tym budynku grzyb. Jeżeli Pani Burmistrz                                  

             z Panem Burmistrzem liczą na wspaniałą pogodę to chyle czoła, może będą   

mieli rację, ale jestem zaniepokojony stanem tej budowy i etapem w jakim 

ona jest.   
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            W związku z tym mam prośbę do Pana Skarbnika: Jakie prace poczynił  

            Zakład Komunalny na terenie tej działki przy ul. Górnej stanowiącej kiedyś  

            były Urząd Stanu Cywilnego w Sulejowie w związku z rozbiórką zarówno  

            jak i budową, bo tam jest budowa. Chcielibyśmy także poznać koszty. Czy  

            Pan Skarbnik może już nam powiedzieć, czy czekamy? 

 

Radny 

Sebastian Gaik 

          W drodze informacji, też odpowiadając na wystąpienie kolegi Rafała. Proszę        

          Państwa zgoda na budowę żłobka w Sulejowie została wydana dopiero w  

          piątek, uprawomocni się dopiero po 2 tygodniach od wydania. Taką  

          uzyskałem odpowiedź w dniu dzisiejszym w Starostwie przed sesją. Mam  

          uzasadnione wątpliwości, że ta budowa jest samowolną budową. Nie boję się  

          tego powiedzieć, stosowne organy zostały zawiadomione. Ja wiem, że będę  

          baty przyjmował, bo w budynku, którego jestem właścicielem jest  

          przedszkole, ale to nie ja prowadzę to przedszkole. Panie Skarbniku, mam do  

          Pana pytanie: jak my realizujemy ustawę o finansach publicznych,                                     

          o zamówieniach publicznych, skoro realizujemy coś, na co nie mamy  

          dokumentów, jak my wydajemy te pieniądze?     

 

           Do Radnych docierają bardzo niepokojące sygnały, nie wiem, czy do innych  

           radnych też, może nie mają odwagi. Ostatnio usłyszałem, teraz w weekend,  

           że do działu wodociągów w MZK zostały zatrudnione osoby tylko po to,  

           żeby spowodować koszty, żeby nie wyszło, że wodociągi generują zysk dla  

           gminy. Nie wiem, czy to jest prawda, mnie ręce opadają, ale jak widzę  

           uzasadnienie składu orzekającego RIO, to ja już się w zasadzie nie dziwię, ja  

           nie wiem, cuda zaczynają się dziać.                                                                                        

 

           Wysypisko śmieci, ja tu rozmieściłem swoją informację.                                                   

           Pan Przewodniczący wie w jakim stanie wzburzenia dzwoniłem                                    

           do niego po wizycie, którą odbyłem tam 14 sierpnia, mnie się                         

           w głowie nie mieści, że do takich rzeczy dochodzi w Gminie Sulejów.  

           Pracownicy MZK rozgarnęli to, ale ja mam nagrania, zdjęcia. Byłem tam  

           wielokrotnie, zresztą nie tylko sam, inni Radni też byli, w sumie chyba  

           siedmiu czy ośmiu, po kolei, w różnych dniach. My będziemy musieli  

           prawdopodobnie karę zapłacić za Pana Dyrektora Stębelskiego, za jego  

           działanie, bo ja nie wiem jak się w WIOŚ i u Wojewody skończą te sprawy.  

           Dla mnie to jest szok, jest mi bardzo przykro, że takie rzeczy dzieją się w  

           mojej gminie. Ja za tą gminę też podejmuję odpowiedzialność, nie życzę  

           sobie, żeby dziadostwo było w tej gminie. Panie Przewodniczący, ja jestem  
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           tym zszokowany, przepraszam za takie emocję.  

 

Radny 

Władysław Czerwiński 

Poruszył następujące zagadnienia: 

- zapewnienie lepszego funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Przygłowie, 

- aktualizacja planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Kurnędz, 

- ulica Zdrowie - położenie nakładki asfaltowej i jej poszerzenie, 

- zainstalowanie luster na ulicy Leśna Polana, 

- podziękował za oznakowanie terenu wokół szkoły, 

- podziękował za wykonanie prac porządkowych przez pracowników  

  gospodarczych i interwencyjnych. 

 

Radny  

Grzegorz Królik  

           Zapytał kiedy zostanie wykonana nakładka asfaltowa i chodnik na                                                      

           ul. Spacerowej w Sulejowie.  

           Prosił o informacje, czy zostanie wykonana siłownia zewnętrzna  

           na ulicy Kopalnia Dolna – Żwirowa. 

 

 

Radny 

Michał Gaczkowski 

        Podziękował radnemu Władysławowi Czerwińskiemu za poruszenie  

        sprawy dotyczącej aktualizacji planu zagospodarowania dla wsi Kurnędz.  

        Mieszkańcy występują o wykonanie tej aktualizacji planu.  

        Poruszył sprawę podorywania nawierzchni asfaltowej szczególnie na drodze  

        Wójtostwo – Łęczno.  

 

 

Radny 

Mirosław Włóka 

        Zapytał, kiedy zostaną rozpoczęte prace na ul. Kolejowej we  

        Włodzimierzowie.  

 

 

 

Radny 

Jan Ratajczyk 

       Wnioskował o zamontowanie znaków drogowych D 43 i D 42  

        w miejscowości Witów. 



 

 

 

 

 

22 

 

 

Radny 

Ireneusz Kuczyński 

        Poinformował, ze pieniądze na modernizacje targowicy są zabezpieczone  

        już od 2 lat. Dlaczego nie dążymy do udoskonalenia naszej targowicy. 

        Dlaczego przekładamy termin realizacji targowicy.  

        Prosił o wyjaśnienie dlaczego żaden z radnych nie został poinformowany  

        o spotkaniu  z Komisją Bezpieczeństwa.  

        Zapytał, czy toczy się jakieś postepowanie w sprawach poruszanych przez  

        Firmę EKOM.  

         

 

 

Radny Mirosław Włóka opuścił obrady sesji – informując wcześniej 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki 

         Pozwolę sobie ustosunkować się do tego w największym skrócie. Firma      

         EKOM, ciąg dalszy tej sprawy dla mnie też jest nieznany. Wiem tylko, że  

         jedyną ofiarą tego całego zajścia stał się kierownik Mazerant, który został  

         zwolniony dyscyplinarnie, kierownik w Gospodarce Komunalnej w wydziale  

         transportu. Z informacji, które posiadam kierownik został zwolniony  

         dyscyplinarnie i mówił, że się nie odwoła od tej dyscyplinarki, o dziwo przed  

         kilkoma dniami odwołał się do Sądu Pracy i będzie sprawa w Sądzie Pracy.  

 

 

 

         Co będzie w Sądzie Pracy i jakie informacje zostaną przekazane przez Pana  

         kierownika Mazeranta to może się jakąś bombą okazać tutaj w Sulejowie, nie  

         wiadomo, ale skoro się odwołał, skoro nie czuje się winny , a był zwolniony  

         dyscyplinarnie, więc coś tu jest na rzeczy i na tym chciałbym swoją  

         wypowiedź skończyć. Odnośnie kierownik firmy EKOM. To pismo, które  

         Panom Radnym przedstawiłem na tym się skończyło. Prosiłem radców  

         prawnych o opinie jakie czynności możemy podjąć do Pani prezes firmy  

         EKOM, o obrażanie nas na sesji. Ona zaprzeczyła tym wypowiedziom,  

         twierdzi, że tego nie powiedziała o niektórych Radnych. Wycofała się  

        słownie, ale na piśmie dwuznacznie to określiła, ale radcy prawni z Urzędu nie  

        udzielili mi odpowiedzi i żadnej opinii prawnej nie mam z Urzędu, a prosiłem  
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        o taką opinie, co ja jako Przewodniczący, jako rada możemy zrobić. Czy na  

        drogę sądową wystąpić, bo czas mija. To na tyle o firmie EKOM. Przy okazji  

        chciałbym zapytać o coś Pana Komendanta. Była w Sulejowie Noc  

        Świętojańska, organizacja zawsze tradycyjnie była na Placu Straży. Ja nie  

        podważam miejsca parku straży, to jest święto miasta, musimy się  

        promować, nie dla siebie, dla wszystkich. Co było przyczyną, że to miejsce  

        zostało zmienione na Park Straży. Ja wielkiej odpowiedzi nie żądałem. Pan  

        Burmistrz odpowiedział: zalecenie Komisariatu Policji. Przyznaję rację, Wy  

        dbacie o bezpieczeństwo, ale zapytam teraz inaczej. Były Dożynki Gminne  

         przy trasie DK 12, czy one nie stwarzały większego zagrożenia dla  

         bezpieczeństwa ruchu? Czy ktoś Was o to pytał? Wiem, że nie, ale poproszę                                           

         o wypowiedź. 

 

 

Komendant Komisariatu 

Bogdan Ociepa 

Stwierdził, że nikt nie występował do Policji i nie pytał czy występuje  

zagrożenie.  

 

 

Radny 

Paweł Wąs 

         Prosił o wycięcie drzewa – brzozy koło posesji Pana Zygmunta Wójcika 

         w Poniatowie.  

         Wnioskował o zamontowanie znaku drogowego „zakaz wjazdu pojazdów  

         powyżej 3,5 t” na ul. Brzozowej.  

         Podziękował za zamontowanie tablicy ogłoszeń w Poniatowie.  

 

 

Radny 

Włodzimierz Warmus 

        Zapytał, czy zostanie położony asfalt na drodze w miejscowości Podkałek  

        - odcinek około 170 m. Dodał, że ta drogą dowożone są dzieci do szkoły.  

        Wnioskował o utwardzenie poboczy i wyczyszczenie rowów w miejscowości  

         Kałek. 

 

 

Radny  

Władysław Czerwiński 

Wnosił o obcięcie gałęzi wzdłuż drogi Łęczno – Łazy Dąbrowa.  
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Radny Włodzimierz Warmus opuścił obrady sesji – wcześniej informując o tym 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

 

Radny 

Jacek Ciapała 

Poinformował, ze w budżecie zabezpieczone są środki finansowe w  

wysokości  30.000 zł na budowę drogi w miejscowości Salkowszczyzna. 

Został wykonany projekt, kosztorys na to zadanie. Dlaczego nie realizowane  

jest to zadanie.   

 

Wnioskował o przycięcie gałęzi drzew wzdłuż drogi Sulejów – Biała.  

 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

           Szanowni Państwo, mieliśmy tutaj przez chwilę pokaz aparycji Pana     

           Burmistrza, elokwencji i różnych innych rzeczy. Ja jestem dalszym ciągu  

           zaniepokojony Panie Przewodniczący, w jaki sposób Pan Burmistrz  

           komunikuje się z Radą, jak przekazuje informacje . Poważne decyzje  

           podejmuje się na płaszczyźnie drobniejszych i są skutkiem mniejszych  

           decyzji i potem są też nieodwracalne. Pan Burmistrz tak miał piękny wywód  

           na temat tego, że DK 12 stoi w pieleszach, nie jest S12 przebudowywane.  

           Mówi, że czeka na przychylność władz. Ja wykorzystując stanowisko  

           Radnego, interesując się tematem DK 12 z jednego bardzo ważnego  

           powodu, moja brama wyjazdowa z podwórka wychodzi bezpośrednio                               

           na DK 12.                                                                                                                                          

 

           Moje dzieci codziennie muszą pokonywać odcinek drogi bez pobocza,  

           bez chodnika do szkoły w Przygłowie. Drugie dziecko jeździ w godzinach  

           popołudniowych do szkoły muzycznej w Piotrkowie i ma ten sam problem.  

           Szanowni Państwo, wiele pism poszło do mieszkańców Sulejowa.                                   

           W przypadku budowy drogi ekspresowej S12 mieszkańcy używają  

           argumentu, żeby tej drogi nie było w tym miejscu, ale na innym spotkaniu,  

           na którym byłem tylko ja – rozprawie administracyjnej, na której był Pan  

           Burmistrz, Państwo byliście jako Stowarzyszenie dla Sulejowa - 

           reprezentowaliście stanowisko. Burmistrz z tego spotkania wyszedł, bo był  

           mecz z boku na stadionie. To było spotkanie, w którym uczestniczył Pan  

           Pach razem ze swoim przedstawicielem, panem który przygotowywał raport  

           środowiskowy i 6 przedstawicielami z Sulejów dla pokoleń. Tam padły takie  
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           argumenty, które nie pozwalały z jednej strony, w jednym miejscu  

           prowadzić działalności Panu Pachowi, z drugiej strony nawzajem się  

           likwidowały, nawzajem sobie przeczyły w przypadku budowy drogi S12.  

           Występując do Pana Burmistrza, żeby mi udostępnił wszelkie możliwe  

           dokumenty jakimi dysponuje, petycje mieszkańców, wszystkie dokumenty  

           jakie otrzymał od Ministra, od GDDKiA. Ja dostałem tylko jedno.                              

           W związku z tym, że zostałem niepoważnie potraktowany przez Burmistrza  

           zwróciłem się bezpośrednio do Ministra Infrastruktury i Budownictwa                                                         

           w Warszawie z pismem o udostępnienie wszelkich dokumentów za  

           pośrednictwem , których Pan Burmistrz się do niego zwracał w sprawie S12  

           prezentując stanowisko mieszkańców. Jest tych dokumentów sporo, jest  

           m.in. dokument z 18 marca, który stanowi odwołanie Pana Burmistrza od  

           decyzji, jest pismo mieszkańców z 14 kwietnia.                                                                                    

           We wszystkich tych pismach mieszkańcy podają nieprecyzyjne dane.  

           Podawane są takie informacje, że wariant W6 niszczy środowisko, wariant  

           W6 wyburza nasze domy, przekracza normy hałasu, że będzie bardziej  

           niebezpiecznie itd. Szanowni Państwo zwróciwszy się do Pana Ministra  

           poprosiłem o jego ocenę tej sytuacji. Odczytam ten dokument częściowo,                           

           a udostępnię do w formie pisemnej.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Stobiecki 

  Pozwólcie Państwo, że podzielę się opinią z Wami. 8 września 2016 r.                       

           w Urzędzie Miejskim w Sulejowie na zaproszenie Zastępcy Burmistrza   

           Doroty Jankowskiej odbyło się spotkanie w sprawie DK12 i S12. Było tam  

           kilkanaście osób, było to w sali Urzędu Stanu Cywilnego.                                                                                 

 

 

           To było profesjonalnie przygotowane spotkanie. Był rzutnik przygotowany,  

           były materiały, nawet każdy uczestnik spotkania miał takie karteczki na  

           stole, herbata, kawa. Była Pani poseł Milczanowska , byli Panowie z policji,  

           był Pan Komendant, było kilka ważnych osobistości z Łodzi, z Piotrkowa,                             

           z Sulejowa. Jak myślicie Państwo kogo nie było? Radnych                                               

           i Przewodniczącego Rady, bo nie byli zaproszeni na spotkanie odnośnie  

           strategicznych celów dla Gminy Sulejów. Nikt nie raczył nas zaprosić, a ja  

           byłem w Urzędzie, to była środa. Zostałem pominięty w zaproszeniu na to  

           spotkanie. Państwo jako Sołtysi nie bylibyście zainteresowani tym  

           spotkaniem? Zapewne tak, tylko dlaczego nie wiedzieliście o tym? Kto  

           cokolwiek wie o wnioskach z tego spotkania ? Spotkanie się odbyło, kawa,  

           herbata wypite, paluszki zjedzone i nic więcej. W media poszła tak  



 

 

 

 

 

26 

           informacja, fajnie się temat sprzedał, co to nie robią władze Sulejowa dla  

           poprawienia komunikacji, bezpieczeństwa. Tylko po co to jest robione? Pani  

           poseł Milczanowska przyjechała się pokazać. Ktoś powie, że jestem  

           złośliwy, ale powiem: przed wyborami kto był częstym gościem w Urzędzie  

           Miejskim? Pani poseł Radziszewska czyli Platforma Obywatelska. Wybory  

           się skończyły, wygrała opcja Prawo i Sprawiedliwość. Państwo dziś  

           słyszeliście w kim mamy pokładać nadzieję – Pani poseł Milczanowska. My  

           Radni nie mamy zdania? Trzeba nas tylko wprowadzić w temat, ale nikt tego  

           nie robi., a my będziemy się codziennie męczyć w tych korkach. To jest  

           problem komunikacji, bo najlepiej jest oczernić Radnego, ale ja mówiłem,  

           że w ślad za każdym radnym idą jego wyborcy. 

            Obrażając Radnego, obrażamy jego wyborców. Dzisiaj sesja przebiegła  

            super. Burmistrz proponuje projekt uchwały, radni głosują. Żadna uchwała  

            nie została oddalona, na tym polega demokracja, a nie opuszczanie,  

            gniewanie, podważanie czyjegoś autorytetu. Nie możemy się wzajemnie  

            obrażać. Dyrektor opuszcza MZK , dlaczego? Dostaniecie informacje, że to  

            wina Radnych. Słyszycie opinię RIO, od 20 lat takiej sytuacji nie mieliśmy,  

            żeby opinia była negatywna. Szanowni Państwo w ramach informacji  

            dostałem gotową uchwałę Rady Miejskiej z 20.09.2016 r. Proponuje nam,  

            żebyśmy wyrazili zgodę w tej uchwale żeby MZK stało się spółką, nie  

            zakładem budżetowym Gminy Sulejów, żebyśmy nie mieli realnego  

            wpływu na działanie MZK. Jak będzie spółka to kto będzie generował  

            straty? Zyskami się podzielą właściciele spółki, a straty generuje Gmina  

            Sulejów. Wiecie Państwo ile osób jest zatrudnionych w Gospodarce? Ponad  

            100 osób, a my prosiliśmy o redukcję etatów, Ci pracownicy co mają  

            przejść na emerytury mieli przechodzić. Pracownik jak zarobi powiedzmy  

            1500 zł to musi do zakładu przynieść około 3000 zł, bo ten zakład musi się  

            utrzymać i pensję wypłacić, a tam w każdej dziedzinie są straty. Pytałem  

            Burmistrza co znaczy ten projekt uchwały, co mam z nim zrobić, bo  

            Burmistrz przedstawia projekt uchwały Przewodniczącemu Rady Miejskiej,                                

            a Przewodniczący Rady Miejskiej musi te projekty przedstawić Radnym na  

            Komisjach. Burmistrz odpowiedział, żebym traktował to jako taki  

            brudnopis, żebym się zapoznał - ale to jest gotowy projekt uchwały. Wiecie  

           po co był wydany? Żeby Radnych przetestować, czy zrobimy spółkę czy nie.  

           Mamy przewidziane  6 mln 700 tys. zł kredytu na ten rok. Przyjęliśmy drugi  

           budżet, tego pierwszego w grudniu nie chcieliśmy przyjąć. Miała miejsce  

          salwa krytyki na Radnych . Jeżeli się przeznacza na gminę piętnastotysięczną  

          300 tys. zł na inwestycje w proponowanym projekcie budżetu w 2015 r. to  

          normalne, że Radni nie wyrażą zgody. Jesteśmy zdolni wziąć kredyt, bo  

          zadłużenie nasze jest w granicach 20 %, możemy się zbliżyć nawet do 60 %,  

          więc mogliśmy wziąć ten kredyt, więc dlaczego Burmistrz nie chciał wziąć  
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          kredytu. Przyjęliśmy budżet na 6,5 mln na inwestycje i co? 300 tys. na  

          Targowice zamrożone, 100 tys. na Kolejową – zamrożone, chodniki na  

          Barkowicach – 100 tys. zamrożone. 

 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

        Zapytał, jak to się dzieje, że istnieją takie różnice w kosztach opracowania  

        dokumentacji na inwestycje drogowe.  

 

 

 

Sołtys 

Łazy Dąbrowa 

       Wysłuchała wypowiedzi Pana Burmistrza, Pana Przewodniczącego Rady 

        i Pana Rafała Fogla i chciała zapytać, że jeżeli jest tak źle do dlaczego  

        dopuszczono do takiej sytuacji i dlaczego nic się z tym nie robi.  

 

 

 

Rytych Jakub 

Mieszkaniec Przygłowa 

          Przedstawił petycje mieszkańców z prośbą o przeprowadzenie  

          konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Sulejów w sprawie  

          budowy chlewni.  

 

 

 

Danuta Kacperczyk 

Mieszkanka Zalesic 

Wnioskowała o przedłużenie nitki wodociągu ok. 200 m w miejscowości 

Zalesice ul. Zachodnia.  

 

Radny 

Paweł Wąs 

           Poinformował, że był za przekazaniem środków finansowych na budowę  

           wodociągu na ul. Nadradonka w Sulejowie. Wodociąg ten buduje Miejski  

           Zakład Komunalny, a płatność nastąpi w styczniu 2017 r.  

           Środki finansowe zabezpieczone na wodociąg i przepompownie                                            

           w Uszczynie można przekazać na wodociąg w Zalesicach.  
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Radny 

Sebastian Gaik 

           Stwierdził, że nie medialne jest zapraszanie Przewodniczącego Rady                                   

           i Radnych na organizowane spotkania. Jest to niestosowne.  

 

 

Karol Domosławski 

Mieszkaniec Sulejowa                                                                                        
             Mieszkamy w Gminie Sulejów, która jest położona w centrum Polski.  

             Wszyscy nas oglądają, szczególnie ostatnią sesję. Bardzo dobrze, że sesje  

             są nagrywane, bo mieszkańcy wiedzą co się dzieje w gminie. Bardzo  

             dobrze się stało, że pewne rzeczy tu będą na forach wyciągane i wydaje mi     

             się, że błąd jest taki, że uwagi, sugestie, które są przekazywane przez  

             mieszkańców są przekazywane do posłów, którzy nie chcą tego widzieć  

             tylko mają prywatne interesy. Uważam, że zgoda buduje, a niezgoda  

             rujnuje i my jako Stowarzyszenie dla Pokoleń chcieliśmy, aby osoby młode  

             zostały w Sulejowie. My jako Stowarzyszenie robimy więcej rzeczy  

             bezinteresownie i tak będzie, mamy swoich sponsorów, którzy nam  

             pomagają. Panowie Radni zaakceptowali projekt żłobka w Sulejowie, jest  

             na niego unijna dotacja. Pan Gaik w temacie żłobka nie powinien się  

             wypowiadać. W kwestii organizowanie imprez masowych są też  

             nieporozumienia. Zawsze były na Placu Straży. Teraz są określone  

             parametry, DK12 jest niebezpieczna. Nie ma możliwości wjazdu i wyjazdu  

             na takich imprezach publicznych. Jedyną alternatywą był Park Straży. Jeśli  

             chodzi o Gospodarkę Komunalną trzeba zrobić jedną rzecz – wyciąć stare  

             korzenie, bo w Sulejowie jeden drugiego popiera. 

 

 

Radny 

Jacek Ciapała 

           Poinformował, że zostały zlikwidowane dwa kursy autobusowe  

         z 930 i 1745 z miejscowości Biała. Prosił o pomoc w przywrócenie  

         kursowania autobusów.  
 

 

Sołtys 

Poniatów 

         Wnioskował o ustawienie przystanku autobusowego przy lesie  

         Poniatów – Witów kolonia.  
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Sołtys  

Korytnica 

          Prosił o doświetlenie przystanku autobusowego na Korytnicy  

         przy „Ranczo”.  

 

Radny 

Ireneusz Kuczyński 

          Poinformował, że radni proponowali, żeby dobudować żłobek  

         przy Przedszkolu w Sulejowie.  

         Prosił o ustawienie znaku „zakaz wjazdu samochodów powyżej  

         3,5 t” na ulicy Łącznej w Sulejowie.  

         Zapytał, czy zostanie zamontowany monitoring na terenie naszej Gminy  

         - dokumentacja była już opracowana. 

         Wnioskował, o wystąpienie do Komisariatu Policji w sprawie zaprzestania 

         wyścigów motorowych na terenie Sulejowa w godzinach po 2200 – nasilenie 

         kontroli.  

         Poruszył sprawę budowy ul. Dobra Woda. Jest już wykonana dokumentacja  

         Na to zadanie. Brak chodników na tej ulicy naraża pieszych na  

         niebezpieczeństwo a w szczególności dzieci.  

          
 

Karol Domosławski 

Mieszkaniec Sulejowa                                                                                        
           Zapytał, czy Stowarzyszenie Sulejów dla Pokoleń uzyska poparcie radnych 

           w sprawie budowy ścieżki rowerowej w Sulejowie na odcinku od ulicy 

           Plac Straży do wapienników. 

 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

          Poinformował, że w sprawie konsultacji  społecznej odnośnie budowy  

          chlewni ma przygotowany projekt uchwały.   

 

 

Anna Chaładaj                                                                                                               
            Jeżeli dobrze zrozumiałam to punktem najważniejszym w podjęciu decyzji  

            o S 12 było nie życie ludzkie, a środowisko. Staram się być od tego  

            wszystkiego daleko, nie stanę, ani po stronie Burmistrza ani po stronie  

            Radnych. Jestem zażenowana poziomem rozmów. Widziałam poprzednią  

            sesję w internecie i byłam wzburzona. W kwestii żłobka , czy on będzie czy  
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            nie, będziemy mieli w gminie jeszcze jeden obiekt wyremontowany, bo za  

            kilka lat trzeba by było zapłacić, żeby ten budynek usunąć, albo zasłonić.  

            Może ustalcie Panowie, że jak już decydujecie się na jakieś działania to  

            współpracujcie. Jest mi wstyd, że mieszkam w gminie, w której tak  

            odbywają się rozmowy.  

 

  

 

 P u n k t 16 

 

Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 

porządek obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 

obrad „zamykam XXVIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 26 września 

2016 r. o godzinie 1430.                       

 

 

 

 


